
اخبارخبر كوتاه
داستان شگفت انگیز لوگوها در فوتبال ایران

مورد عجیب استقلال و پرسپولیس؛ شاهکاری در سطح جهان!

تاریخ آغاز لیگ برتر فوتبال مشخص شد

علیرضا جوادی
و  استقلال  باشگاه  دو  لوگوی  توقیف  حکم 
پرسپولیس صادر شده است و این دو باشگاه شرایط 

مالی  خوبی برای پرداخت بدهی های خود ندارند.
پایتخت  سرخابی  تیم های  ستاره دار  لوگوی 
دارد  امکان  لحظه  هر  و  است  واگذاری  آستانه  در 
که مراحل توقیف این دو لوگو تکمیل شود و این 
این  روبه رو شوند.  با یک مشکل عظیم  باشگاه  دو 
راضی  را  باشگاه درصورتی که طلب کارهایشان  دو 
استفاده  نشان هایشان  از  نمی توانند  حتی  نکنند، 
مشکلات  آغاز  اتفاق،  این  تبعات  کم ترین  و  کنند 
تجاری و اسپانسرینگ است. این اتفاق درحالی در 
فوتبال ایران می افتد که باشگاه ها و برندهای معتبر 
ارزش  تجاری خود  لوگوهای  و  نشان  برای  جهانی 
زیادی قائل هستند و تمام تلاش خودشان را برای 

حفظ آن انجام می دهند.
پیرامون  که  اخباری  به  دقیق تر  کمی  اگر 
است  پرسپولیس  باشگاه  توقیف  صادر شدن حکم 
ایرج  آن  در  که  می رسیم  خبری  به  کنیم  نگاه 
باشگاه  طلب کار  به  پرسپولیس  مدیرعامل  عرب، 
هوادار  تا  دهید  انجام  می خواهید  کاری  هر  گفته 
بداند که ما چه شرایطی داریم! در طرف مقابل هم 
خلیل زاده، عضو هیات مدیره باشگاه استقلال اعلام 
کرده که این موضوع صحت ندارد. اما با نامه ای که 
روز یک شنبه در خبرگزاری ها منتشر شد، احتمال 
موفق  استقلال،  باشگاه  طلب کاران  از  یکی  اینکه 
بسیار  بگیرد،  را  لوگو  توقیف  حکم  که  باشد  شده 
بالاست. واکنش وزارت ورزش هم به عنوان متولی 
است؛ مدیرکل   تامل  و  تفکر  قابل  تیم هم  دو  این 
که  گفت وگویی  در  ورزش  وزارت  باشگاه های  امور 
جریان  در  که  کرد  اعلام  داشت  گذشته  هفته  در 
این اتفاق نیست و این حرف ها را جدی نمی گیرد.

حواس جمع مدیران بارسلونا
برعکس  کاملا  شرایط  اما  اروپا  فوتبال  در 
استفاده  برای  را  تلاششان  تمام  ها  باشگاه  و  است 
حداکثری از لوگوهایشان انجام می دهند. حتی برای 
مدت  طولانی با یکدیگر دچار درگیری می شوند تا 
اعتبارشان را حفظ کنند؛ باشگاه بارسلونا در سال 
گالاتی«  »اوتلول  باشگاه  که  شد  متوجه   2015
تاسیسش،  سالگرد  پنجاهمین  به مناسبت  رومانی 
لوگو،  این  و  کرده  طراحی  دوباره  را  خود  لوگوی 
اتفاق  این  از  بارسلونا  است.  بارسلونا  لوگوی  شبیه 
خاطی  باشگاه  برای  را  پیام هایی  و  شد  عصبانی 
اعلام  هم  رومانیایی  باشگاه  ورزشی  مدیر  فرستاد. 
را  لوگو  این  و  بارسلونا می دهد  به  را  کرد که حق 
از  پیامی  به دو دلیل عوض خواهند کرد؛ دریافت 

سمت بارسلونا و راضی نبودن هواداران.

درگیری در خارج از دنیای فوتبال
اهمیت لوگو و نشان برای باشگاه ها قابل درک 
است، اما گاهی این اتفاقات بین یک باشگاه فوتبال و 
کمپانی های بزرگ جهانی شکل می گیرد. از 5 سال 
باشگاه  میان  جنگی  میلادی،  سال 2014  و  پیش 
بتمن،  خالق  دی سی،  کمپانی  و  اسپانیا  والنسیای 
باشگاه  بود،  معتقد  دی سی  کمپانی  گرفت.  شکل 
والنسیا که لقب خفاش ها را هم به دوش می کشد، 
خفاش را از روی اثر این کمپانی کپی برداری کرده 
و حق استفاده از آن را ندارد، اما باشگاه اسپانیایی 
در   2012 سال  از  کرد  اعلام  ای  بیانیه  انتشار  با 
کند  رونمایی  لوگوی جدید خود  از  تا  است  تلاش 
و به هیچ وجه از کمپانی دی سی کپی برداری نکرده 
است. آن ها همچنین اعلام کردند که از سال 1922 
از خفاش در لوگوی خود استفاده می کردند و هیچ 
مشکلی هم برای استفاده از آن نخواهند داشت. این 
ماجرای برای مدتی مسکوت ماند و در سال میلادی 
بتمن  اعلام کرد که  بازهم کمپانی دی سی  جاری، 
والنسیا  باشگاه  این بار  اما  آن هاست،  نماد  و خفاش 
که  کردند  اعلام  باشگاه  این  سخنگویان  از  یکی  و 
باشگاه علامت خفاش را در نمادش  این  زمانی که 
دی سی  کمپانی  که  )کشوری  آمریکا  مردم  داشته، 
بوفالوها  به دنبال  کرده(  آغاز  آن جا  از  را  فعالیتش 

می دویدند. از حرف هایی که طرفین هر چند وقت 
یک بار به همدیگر می زنند این گونه برداشت می شود 
که تا فوتبال دوستان و علاقه مندان به شخصیت های 
ابرقهرمانی کمپانی دی سی، باید این دعواها را تحمل 
کنند.با مقایسه همین نکات ساده و پیش پا افتاده 
سطح  و  ایران  فوتبال  می شود  مشخص  که  است 
با یکدیگر فاصله دارند  اروپا فرسنگ ها  اول فوتبال 
و در هر لحظه و با هر مقایسه ای این اختلاف بیش 
از هر زمانی خود را نشان می دهد و این ادعا ثابت 
می شود که فاصله میان فوتبال ایران و اروپا، فاصله ای 
نیست که به راحتی جبران شود، باید خون تازه ای 
به رگ های فوتبال تزریق شود تا شاید فرصتی برای 
کم کردن فاصله شکل بگیرد.اتفاقی که اخیرا برای 
لوگو دو باشگاه استقلال و پرسپولیس افتاده، نمونه 
ای بی نظیر در سطح فوتبال جهان است. اینکه لوگو 
دو باشگاه بزرگ قاره در خطر توقیف قرار بگیرد، به 
دارد،  المللی  بین  قوانین  که  رایت  کپی  درباره  جز 
رخ نداده و تا به حال هیچ باشگاهی نبوده که لوگو 
آن به خاطر بدهی توقیف شود. چنین اتفاقاتی است 
که فوتبال ایران را از همه جای دنیا مجزا می کند 
و نشان می دهد مدیریت فوتبال ایران تا چه اندازه 
نسبت به استانداردهای جهانی، عقب افتاده و توسعه 

نیافته است.

قرار  داریم.  برتر  لیگ  شروع  برای  مختلفی  پیش بینی های  »ما 
بود دهم مرداد شروع شود که نشد، بعد هم هفدهم مرداد و بیستم، 
شب عید قربان اعلام شد که باز هم استانداردها رعایت نشد. احتمالا 
ولی  کنیم  آغاز  هم  مرداد  سوم  و  بیست  تاریخ  را  برتر  لیگ  نتوانیم 
ان شاءالله در صورت آماده شدن حداقل پنج ورزشگاه، شب عید غدیر 

لیگ برتر را شروع  خواهیم کرد.«
رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ می گوید احتمالا لیگ برتر 

در روز عید غدیر خم آغاز شود.
سعید فتاحی، رئیس کمیته مسابقات لیگ برتر در گفت وگویی 
تلویزیونی درباره شرایط آغاز لیگ برتر، اظهار کرد: لیگ برتر بستگی 
به روند آماده سازی ورزشگاه ها دارد. ما چند فصل است که برنامه ۳0 
هفته را ارائه می کنیم و خدا را شکر تاکنون هیچ تاخیری نداشتیم. 
ورزشگاه ها  امنیتی  و  ایمنی  وضعیت  خاطر  به  شرایطی  هم  امسال 
ورزش  وزارت  و  فوتبال  فدراسیون  لیگ،  سازمان  که  آمده  وجود  به 
تمام توان شان را برای فراهم شدن حداقل شرایط ایمنی که فروش 

نصب  و  صندلی ها  گذاری  شماره  گیت گذاری،  بلیت،  الکترونیکی 
دوربین های مداربسته است که به خاطر خود هواداران است. این طور 
نیست که ما یک هفته، 10 روز پیش به باشگاه ها اعلام کرده باشیم. 
لیگ برتر که در تاریخ 2۶ اردیبهشت به اتمام رسید، دو روز بعد به 

باشگاه ها نامه زدیم که باید این موارد را رعایت کنند.
او درباره تاریخ احتمالی آغاز لیگ برتر گفت: ما پیش بینی های 
مختلفی برای شروع لیگ برتر داریم. قرار بود دهم مرداد شروع شود 
که نشد، بعد هم هفدهم مرداد و بیستم، شب عید قربان اعلام شد 
که باز هم استانداردها رعایت نشد. احتمالا نتوانیم لیگ برتر را تاریخ 
بیست و سوم مرداد هم آغاز کنیم ولی ان شاءالله در صورت آماده شدن 
حداقل پنج ورزشگاه، شب عید غدیر لیگ برتر را شروع  خواهیم کرد.

رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ در پاسخ به این سوال که 
آیا آغاز لیگ برتر با بازی آزمایشی استقلال و پرسپولیس صحت دارد، 
توضیح داد: نه، چنین چیزی صحت ندارد. ما لیگ آزمایشی نداریم. 
شاید سازمان لیگ، تورنمنتی پیش بینی کند که قبل از شروع لیگ 

بلیت فروشی  برگزار کنیم که سیستم  آزادی  بازی در ورزشگاه  چند 
به مشکل  برتر  لیگ  تا در مسابقات  آزمایش کنیم  را  و گیت گذاری 

نخوریم.

داورزنی اعلام کرد:
زنان تماشاگر لیگ نوزدهم نمی شوند

برای  شرایط  ورزش  وزیر  معاون  اعلام  با 
امکان  زنان  توسط  برتر  لیگ  مسابقات  تماشای 

پذیر نیست.
مدت  ها  ورزشگاه  در  زنان  حضور  بحث 
با  اما  اخیر  های  هفته  در  دارد؛  وجود  است  ها 
فشارهایی که جیانی اینفانتینو رییس فدراسیون 
جهانی فوتبال به فدراسیون ایران آورده مسئولان 
ورزش کشور به تکاپو افتاده اند تا هرطور شده 
شرایط را برای ورود زنان به ورزشگاه ها فراهم 

کنند.
مسعود  پیش  روز  چند  خصوص  این  در 
و جوانان طی مصاحبه  ورزش  وزیر  فر  سلطانی 
شرایط  ملی  های  بازی  برای  که  کرد  اعلام  ای 
حضور زنان در ورزشگاه ها مهیا می شود. البته 
بازی  در  زنان  ورود  شدن  آزاد  درباره  شایعاتی 
های لیگ برتر نیز شنیده می شد، اما به گفته 

داورزنی این مساله امکان پذیر نیست.
در  زنان  حضور  درباره  ورزش  وزیر  معاون 
نوزدهم  لیگ  مسابقات  تماشای  برای  ورزشگاه 
های  بازی  در  زنان  حضور  برای   « کرد:  عنوان 
لیگ برتر خیلی اعتقادی نداریم و شرایطش برای 
لیگ مهیا و مناسب نیست اما برای مسابقات ملی 
قرار  فوتبال  فدراسیون  که  داریم  دیگری  بحث 

است شرایط را مهیا کند.«

مایگا در تست های پزشکی پرسپولیس 
رد شد

مالی  کشور  اهل  بازیکن  مایگا  مودیبو 
صورت  در  تا  آمد  تهران  به  پنجشنبه  بامداد 
با  پزشکی  تست های  گذاشتن  سر  پشت 
فوتبال  تیم  به  قراردادی  عقد  با  موفقیت، 
در  بازیکن  این  اما  شود  ملحق  پرسپولیس 
پزشکی  تست های  در  روز،  دو  از  بعد  و  نهایت 
مردود شد و کالدرون سرمربی پرسپولیس روز 
کرد  اعلام  خبرنگاران  با  مصاحبه  در  یکشنبه 
به  سرخ پوشان  حمله  خط  تقویت  برای  که 

بود. دنبال گزینه های دیگری خواهند 
پزشکی،  تست های  در  مایگا  شدن  رد  با 
اما  می کرد  ترک  را  کشورمان  باید  بازیکن  این 
در اقدامی عجیب هنوز برای مایگا بلیت بازگشت 
در  افراد  از  برخی  و  نشده  تهیه  کشورش  به 
هر  به  بتوانند  تا  کنند  می  تلاش  پرسپولیس 
تیم  این  در  را  مایگا  زمینه حضور  طریقی شده 
دیگر  پزشکی  تیم  یک  است  قرار  کنند!  فراهم 
مالیایی  بازیکن  این  روی  مجددی  معاینات 
با  مایگا  داشت  وجود  راهی  اگر  تا  دهند  انجام 
عقد قراردادی پرسپولیسی شود! مایگا با مشکل 
هپاتیت و مصدومیت از ناحیه مچ پا روبروست و 

به این خاطر در تست های پزشکی رد شد.
حضور  تا  است  جریان  در  تلاش هایی 
به  بتواند  دارد  هپاتیت  بیماری  که  بازیکن  این 
وجود  هم  احتمال  این  بپیوندد.  پرسپولیس 
بازیکن،  این  پای  مچ  مشکل  دلیل  به  تا  دارد 
شود  لحاظ  بازیکن  این  قرارداد  در  فسخی  بند 
تا اگر مشکلی به وجود آمد قرارداد مایگا بدون 
با این  خسارت، از سوی پرسپولیس فسخ شود. 
بسته  پرسپولیس  در  مایگا  پرونده  هنوز  شرایط 
تهران  در  فعلا  که  بازیکن  این  شاید  و  نیست 

ماندگار شده را در پیراهن سرخ ببینیم!

بررسی موضوع اهانت به سرمربی 
فوتبال نساجی مازندران

سرپرست تیم فوتبال نساجی مازندران گفت:ما 
مدارکمان را جمع کرده ایم تا امروز به فدراسیون 
اتفاقات رخ  این  از  تا دیگر  فوتبال تحویل بدهیم 
ندهد. کوچک زاده با اشاره به اتفاقی که در تمرین 
یکشنبه شب نساجی مازندران رخ داده است، گفت: 
درگیری عجیبی به وجود آمد و بعد از این اتفاقات 
ما راهی بیمارستان شدیم و همین الان هم که با 
شما صحبت می کنم، مقابل منزل آقای مهاجری 
هستم. او شب گذشته مداوا شد ولی بعضی مواقع 
باید با خیلی ها بجنگیم.وی افزود: از یک ماه پیش با 
چنین مشکلاتی مواجه بودیم. ما چنین افرادی را به 
محل تمرینمان راه نمی دهیم،اما چون روز گذشته 
بازی بادران و پدیده بود، 1۶-15 نفر از این افراد در 
محل تمرین ما حضور داشتند که حتی من اعتراض 
کردم و گفتم که در محل تمرین ما چه خبر است؟ 
سرپرست تیم نساجی با اشاره به این موضوع که به 
هنگام درگیری در آن صحنه حضور نداشته است، 
گفت: این کار درست نیست که به سرمربی تیم 
ما اهانت شود و حتی ما را تهدید کنند. من برای 
تعویض لباسم به رختکن رفته بودم و نمی دانستم 
چه اتفاقی افتاده، اما وقتی متوجه شدم به بیرون 
آمدم که متاسفانه با صحنه شکستن بینی آقای 
مهاجری مواجه شدم. کوچک زاده درخصوص اینکه 
ظاهرا بازیکنان نساجی هم با فرد مورد نظر درگیر 
شده و او را کتک زده اند، گفت:همانطور که گفتم 
من در صحنه نبودم اما شنیدم که درگیری هایی 
اهانت  مربی  به  وقتی  است  طبیعی  شده،  ایجاد 
می شود، به بازیکن برمی خورد و او هم ممکن است 
تحت تاثیر جوانی قرار گرفته و واکنش نشان دهد.
وی در پایان با اشاره به این که هنوز از فدراسیون 
کسی با آنها تماس نگرفته است، گفت: ما مدارکمان 
فوتبال  فدراسیون  به  امروز  تا  کرده ایم  جمع  را 

تحویل بدهیم تا دیگر از این اتفاقات رخ ندهد.

 کمیته فنی فدراسیون میزبان
 حسین عبدی 

رییس کمیته فنی فدراسیون گفت:در بررسی 
عملکرد هر بخشی باید منصفانه و بر اساس واقعیت 
داشت:روند  اظهار  محصص  مرتضی  کرد.  قضاوت 
و  واضح  کاملا  ملی  های  تیم  سرمربیان  انتخاب 
مشخص است. این مسیر هرگز به شکل شخصی و 
با تصمیم یک فرد صورت نگرفته و نگاه شخصی در 
آن اثر ندارد. اعضای کمیته فنی در خصوص انتخاب 
سرمربی تیم های ملی مختلف تصمیم گیری می 

کنند.
رییس کمیته فنی اضافه کرد:سبقه و رزومه 
سرمربیان فعلی تیم های ملی کاملا مشخص است 
و هیچ تردید و ابهامی در این خصوص وجود ندارد. 
نفرات صورت  این  بررسی های لازم در خصوص 
گرفته و درست نیست سابقه و همچنین رزومه آنها 
را به سادگی زیر سوال ببریم.محصص اضافه کرد:در 
بررسی عملکرد هر بخشی باید منصفانه و بر اساس 
اتفاق خوبی  واقعیت قضاوت کرد. شکست اساسا 
تدارکاتی  بازی  برگزاری  از  اما قطعا هدف  نیست 
نقاط ضعف  آماده سازی شناسایی  برنامه های  و 
است.ما قطعا در کمیته فنی میزبان آقای حسین 
عبدی خواهیم بود و گزارش مربوط به حضور در 
دو تورنمنت ارائه می شود اما نباید کلیت تلاش ها 

را نادیده گرفت.
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